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Vážení spoluobčané, sousedé, 
 

naposledy jsme Vás informovali o průběhu příprav projektu mateřské 
školy a probíhajícím výběrovém řízení na dodavatele stavby. Jelikož na projektu 
školky stále intenzivně pracujeme, rádi bychom nyní podali aktuální informace o 
probíhajících činnostech a dalším postupu. 

Že jsme dotaci na stavbu školky v centru obce (celkem 3.780.000,-) od 
Středočeského kraje získali, již všichni víte. Proto jsme po výběru dodavatele na 
stavbu objektu pokračovali ve spolupráci s projektantkou Ing. Pečínkovou na 
dokončení detailní dokumentace potřebné pro podání žádosti o stavební 
povolení. Při vyřizování vyjádření jednotlivých orgánů pro tuto žádost jsme 
narazili na komplikovanější jednání například s hasičským záchranným sborem 
nebo s odborem životního prostředí. Ale po důkladném vysvětlení naší situace a 
místních šetřeních přímo v Karlíku se nám podařilo získat téměř od všech dosud 
oslovených dotčených orgánů souhlasná stanoviska. 

Musíme bohužel konstatovat, že v náznacích ze všech jednání je patrné, že 
někdo, kdo chce stavbu školky zhatit, pravděpodobně dotčené orgány 
kontaktuje v předstihu a možná se snaží ovlivnit jejich rozhodování 
v neprospěch stavby školky. Zatím jsme se naštěstí téměř všude setkali 
s porozuměním a většinu souhlasných stanoviska jsme doposud získali. Nyní 
nám bohužel ještě schází vyjádření památkového ústavu, kde zatím nevíme, co 
můžeme čekat. Následovat bude ústní jednání na stavebním úřadě. Pokud se 
s dalšími připomínkami nikdo nepřihlásí, a když nám památkáři dají souhlas, tak 
teprve pak určíme další postup a časový horizont dalších prací. I když jsme se na 
většině úřadů včetně stavebního úřadu v Dobřichovicích setkali většinou 
s pozitivní reakcí, tak bez stavebního povolení nemůžeme pokročit dál. Zejména 
nemůžeme podepsat smlouvu na čerpání dotace ani dotaci převzít. 

Děláme maximum pro urychlení všech kroků, proto již nyní probíhá 
výběrové řízení na ředitelku budoucí školky. Kdyby se nám podařilo významně 
se školkou pokročit, ušetříme tak čas a může se rovnou zapojit do přípravných 
činností. 
 Doufám, že vše bude pokračovat ke zdárnému dokončení projektu a o 
dalším postupu vás budeme opět informovat. 
 

MUDr. Jaroslav Štrof 
Starosta 


